
 

 
 

Møteprotokoll 
 
 
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Levanger rådhus - Kommunestyresalen 
Dato: 14.12.2022 
Tidspunkt: 16:00  - 18:55 
 

 

Til stede:    

Navn Funksjon Parti Møtte for 

Anita Ravlo Sand ordfører SP  

Nina Bakken Bye varaordfører H  

Robert Svarva medlem AP  

Astrid Vordal medlem AP  

Vegard Austmo medlem AP  

Tone Wanderås medlem AP  

Tone Jørstad medlem AP  

Knut Holmen medlem AP  

Per Espen Aunan medlem AP  

Stig Ove Sommervoll medlem AP  

Asbjørn Brustad medlem SP  

Morten Langdal medlem SP  

Frode Lund medlem SP  

Torbjørn Stormoen medlem SP  

Eirik Rønning medlem SP  

Randi Haugskott medlem SP  

Kim Karim Nilssen medlem H  

Lars Erik Ertsås medlem H  

Gunnar Morten Løvås medlem SV  

Kaja Skårdal Hegstad medlem SV  

Janne Kathrine Jørstad Larsen medlem FRP  

Magne Nydal medlem KRF  

Nina Egenæs Groven medlem KRF  

Rolf Inge Elvbakken varamedlem AP Nina Berget 

Ingebjørg Roel Bye varamedlem AP Gaute Børstad Skjervø 

Lars Kvale varamedlem AP Khalil Obeed 

Harald Asbjørn Lein varamedlem SP Line Thorsen Bratli 

Hans Heieraas varamedlem SP Kristian Saxhaug 

Geir Skjesol varamedlem SP Merete Bøhn-Flatås 

Guri Skjesol varamedlem SP Bjørg Annie Pedersen Boneng 



Jostein Trøite varamedlem SV Victoria Johansen Skjønhaug 

Mats Henriksen varamedlem FRP Geir Tore Persøy 

Oddgeir Hagen varamedlem V Karl Meinert Buchholdt 

Gunn Oline Lyngsmo varamedlem R Einar Dahlum 

Jens Olaf Kleinau varamedlem MDG Kjartan Gjelvold 

 

Fra administrasjonen møtte:  

Navn Stilling 

Peter Ardon Kommunedirektør 

Rita-Mari Keiserås Formannskapssekretær 

Kristin Bratseth Kommunalsjef 

Marit E. Aksnes Kommunalsjef 

Per Anders Røstad Enhetsleder  

Håvard Heistad Enhetsleder 

Guri Sivertsen Enhetsleder  

Kirsti Myrvang  Barnevernleder 

Anne Karin Veisetaune Enhetsleder 

Laila Halvorsen Rådgiver HR-/personal 

Kari O. Aunet Enhetsleder  

Tove Nordgaard  Byantikvar 

 
Magne Nydal (KRF) erklært inhabil i sak 101/22. Jon Øyvind Vik-Haugen (KRF) deltok under 

behandling av denne saken.  

«Åpen spørretime» (før møtet ble satt): 

Spørsmål til ordføreren fremmet av Asgeir Persøy  

Byggeskikkprisen 2022 - Kunngjøring av vinner v/ordføreren: tildelt «Grevskott lille» 

Husmannsplassen” Grevskott lille” ligger vakkert til på Mule, i enden av en gresskledd kjerreveg 
med utsikt mot Verdal og Levanger. Den er en av de mest bevarte husmannsplasser i Levanger og 
har vært i familien Grevskotts eie i fire generasjoner. På det meste bodde det 13 personer i det 
lille våningshuset med ei grunnflate på ca. 45 m2.  
 
Våningshuset ble oppført på Grevskott lille i 1840, men er sansynligvis et eldre hus som har blitt 
flyttet fra Hojem. Bygningens tømmerkasse ble den gangen plukket ned, tallmerket og fraktet  
til Grevskottsveet. Bortsett fra noen små endringer på 70-80-tallet har bygningen bevart mye av 
sitt opprinnelige utseende.   
 
Det har gjennom flere år blitt utført et forbilledlig istandsettingsarbeid på våningshuset etter at 
familien bestemte seg for at «Grevskott Lille» skulle bevares. Tore Grevskott har stått for det 
meste av tilbakeføringen sammen med sønnen John. I 2014 deltok de på vindusrestaureringskurs 
i regi av tradisjonshåndverker Jarle Vangstad. Dette ga inspirasjon til en omfattende restaurering 
både innvendig og utvendig, der også Snekkeriet as og Løvvold Byggservice AS har vært 
engasjert.  

 
Arbeidene er av høy estetisk kvalitet og forbilledlig utført etter antikvariske prinsipper med bruk 
av tradisjonelle materialer, utførelse og teknikk i respekt for historien og byggeskikken. 
«Grevskott Lille» har fått tilbake sine tidligere kvaliteter der vinduer, dører og listverk husets 

https://www.levanger.kommune.no/_f/p1/i0231850f-d06c-4469-acef-aad9c5222ff8/apen_sporretime_persoy.pdf


vakre detaljer er omtenksomt satt i stand. Husets originale farger både utvendig og innvendig er 
tilbakeført og historiske spor står igjen som minner fra fortiden.    

 
Det lille våningshuset er sammen det gamle stakittgjerdet og det bevarte uthuset med utedo, er 
et godt eksempel på en tilbakeføring som tar vare på stedets historie og unike atmosfære. De 
estetiske kvalitetene forsterkes som følge av godt utført håndverk.  
 
Prosjektet ivaretar bærekraft på forbilledlig måte. Bevaring og bruk av eksisterende 
bygningsmasse er i seg selv godt miljøvern. Materialene og valgte løsninger er av god kvalitet og 
vil ha en lang levetid.  
 
Husmannsplassen er et godt eksempel på «vern gjennom bruk», med årlige besøk fra 
byggfaglinja ved Verdal videregående skole, utvikling av museum, selskapslokaler og 
sommerutleie.  
 

Husmannsplassen «Grevskott lille» har bevart sine unike kvaliteter og blitt en møteplass for 
kunnskapsdeling som er forbilledlig. Omtanken og respekten for historien og byggeskikken er til 
stor inspirasjon!  
 

Levanger kommune gratulerer Tore og John Grevskott  

som vinner av Byggeskikkprisen 2022! 

Prisen vil overrekkes samtidig med de andre prisutdelingene januar neste år! 

 

Merknader:  

Knut Holmen (AP) hadde merknad til møtekalender for 2023.    

Orienteringer: 

Informasjon fra ungdomsrådet v/representanter fra arbeidsgrupper Madina Berg Kollstrøm, William 

Lerstad Brækkan, Rikke Langeland Støre 

Forespørsler: 

Gunn Oline Lyngsom (Rødt) stilte spørsmål angående utbetaling til sosialhjelpsmottakere som skal 

få 1000 kroner ekstra i desember 

Kommunedirektøren svarte 

 

Gunnar Løvås (SV) stilte spørsmål angående konsekvenser ved eventuell utsettelse av innføring av 

Helseplattformen 

Kommunedirektøren svarte 

 

Protokollen er godkjent av: 

 
Kim Nilssen 
 

 
Tone Jørstad 

  



Saksliste 

 

Saksnr. Tittel Lukket 

PS 87/22 Budsjett 2023 for NOK.Trøndelag  

PS 88/22 Godkjenning av selskapsavtale - Trondheim havn  

PS 89/22 Kontrollutvalgets møteplan og årsplan for 2023  

PS 90/22 Konsek Trøndelag IKS - ny selskapsavtale gjeldende fra 01.01.2023  

PS 91/22 Revisjonsprotokoll av vedtekter for eiendomsskatt Levanger kommune 
gjeldende fra 2023 

 

PS 92/22 Temaplan kommunal kriseberedskap - Levanger kommune  

PS 93/22 Prioritering av spillemidler til idrettsanlegg 2022/2023  

PS 94/22 Samisk navn på Levanger by og Levanger kommune  

PS 95/22 Tilstandsrapport for barneverntjenesten i Levanger 2021/2022  

PS 96/22 Plan for forebygging av omsorgssvikt og atferdsproblemer  

PS 97/22 Søknad om økning av vegavgift på Vulusjøvegen fra 01.01.23  

PS 98/22 Søknad om regulering av vegavgift for Tomtvassvegen, Grønningsvegen og 
Bulandsvegen fra 010123 

 

PS 99/22 Brøyting i Levanger sentrum  

PS 100/22 Detaljregulering Husby høydebasseng  

PS 101/22 Detaljregulering Gjemble Søndre  

PS 102/22 Reguleringsendring- Detaljregulering Kjønstadmarka trinn 3, 
sluttbehandling 

 

PS 103/22 Lokal forskrift om feiing og tilsyn av fyringsanlegg og om regulering av 
feiegebyr - Levanger kommune - sluttbehandling 

 

PS 104/22 Utbygging av bredbånd Ekne område 1, utbetaling av egenandel  

PS 105/22 Omorganisering av innkjøpssamarbeidet - Innherred Anskaffelser 
kommunale oppgavefellesskap 

 

PS 106/22 Utvikling næringsareal - budsjettjustering  

PS 107/22 Skogn helsetun - lokaler til Hjemmetjenesten Sør  

PS 108/22 Levanger arena KF - Valg av styremedlemmer fra 2023  

FO 23/22 Spørsmål fra Morten Langdal (SP) - Skogn sentrum  

FO 24/22 Interpellasjon fra Gunnar Løvås (SV) - Støtte til klimatiltak  

 
 
  



PS 87/22 Budsjett 2023 for NOK.Trøndelag 
Kommunestyrets behandling av sak 87/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Habilitet: 

Kim Nilssen ba om vurdering av sin habilitet pga styreverv. Han ble av et enstemmig kommunestyre 

erklært inhabil. Nilssen fratrådte under behandling av denne saken.  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Budsjett 2023 for NOK. Trøndelag vedtas. 

PS 88/22 Godkjenning av selskapsavtale - Trondheim havn 

Kommunestyrets behandling av sak 88/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Levanger kommune vedtar den foreliggende selskapsavtale for Trondheim havn IKS slik den er 

foreslått av selskapets representantskap i sak 12/21.  

PS 89/22 Kontrollutvalgets møteplan og årsplan for 2023 

Kommunestyrets behandling av sak 89/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Kontrollutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 



VEDTAK 

Kommunestyret tar kontrollutvalgets møte- og årsplan for 2023 til orientering. 

PS 90/22 Konsek Trøndelag IKS - ny selskapsavtale gjeldende fra 01.01.2023 

Kommunestyrets behandling av sak 90/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Levanger kommune vedtar selskapsavtale for Konsek Trøndelag IKS, gjeldende fra 01.01.2023. 

PS 91/22 Revisjonsprotokoll av vedtekter for eiendomsskatt Levanger kommune 

gjeldende fra 2023 

Kommunestyrets behandling av sak 91/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Endring i vedtekter for eiendomsskattetaksering for Levanger kommune gjeldende fra 1.1.2023: 

§ 2-1. Enheten for Arealforvaltning fungerer som Eiendomsskattekontor endres til:  

§2-1. Enhet for Landbruk, miljø, arealforvaltning fungerer som Eiendomsskattekontor. 

PS 92/22 Temaplan kommunal kriseberedskap - Levanger kommune 

Kommunestyrets behandling av sak 92/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 



Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Temaplan «Kommunal kriseberedskap – Levanger kommune», vedtas. 

PS 93/22 Prioritering av spillemidler til idrettsanlegg 2022/2023 

Kommunestyrets behandling av sak 93/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Driftsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 

VEDTAK 
Levanger kommune vedtar følgende forslag til prioritering av spillemidler til ordinære idrettsanlegg 
og nærmiljøanlegg for søknadsperioden 2022/2023: Ordinære idrettsanlegg: 
1. Torsbustaden skisenter AS - Treningsbakken, tiltak slalåmbakke og snøproduksjon (gjentatt) 
2. Torsbustaden skisenter AS - Familiebakken, tiltak slalåmbakke og snøproduksjon (gjentatt) 
3. Levanger kommune - Kunstgressbane Levanger fritidspark med vannings- og undervarmeanlegg 
(gjentatt) 
4. Levanger kommune - Åsenhallen (fornyet) 
5. Torsbustaden skisenter AS - Snøproduksjon Lundsbustaden skistadion (fornyet) 
6. Torsbustaden skisenter AS - Snøproduksjon hoppanlegg (fornyet) 
7. Torsbustaden skisenter AS - Kombinert/sprinttrase og snøproduksjon (fornyet) 
8. IL Aasguten - rehabilitering av lysanlegg Møssingdalen skianlegg (fornyet) 
9. Frol IL - rehabilitering av Nybrotta o-kart til Hoved-NM for 14-16 år (fornyet) 
10. Sportsklubben Nessegutten - rehabilitering av saler klubbhus/samfunnshus (fornyet) 
11. Sportsklubben Nessegutten - rehabilitering av 11er kunstgressbane Nesseguttbanen (fornyet) 
12. Levanger kommune - turveg/GS Sundet (fornyet) 
13. Levanger kommune - Skånestangen sanitæranlegg (fornyet) 
14. Trøndelag fylkeskommune - 2 tiltak Levangerhallen (fornyet) 
 
Nærmiljøanlegg: 
1. Ytterøy IL - trim- og opplevelsestrapp (ny) 
2. Ytterøy IL - lysanlegg til trim- og opplevelsestrapp (ny) 
3. Ytterøy IL - nærmiljøkart (ny) 
4. Levanger kommune – tilrettelagt sti Falstadberget (ny) 

PS 94/22 Samisk navn på Levanger by og Levanger kommune 

Kommunestyrets behandling av sak 94/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  



Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Driftsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 

VEDTAK 

1. Det samiske stedsnavnet for Levanger er Levangke. 

2. Kommunedirektøren bes om å sende en søknad til Kommunal- og distriktsdepartementet 

om   godkjenning av «Levangken tjïelte» som offisielt samisk navn på Levanger kommune om 

vedtaket ikke blir påklagd innen fristen. 

PS 95/22 Tilstandsrapport for barneverntjenesten i Levanger 2021/2022 

Kommunestyrets behandling av sak 95/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Orientering i møte: 

Orientering v/ Barnevernleder Kirsti Myrvang 

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Driftsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Tilstandsrapport for barneverntjenesten 2021-2022 tas til orientering. 

PS 96/22 Plan for forebygging av omsorgssvikt og atferdsproblemer 

Kommunestyrets behandling av sak 96/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Driftsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Levanger kommune vedtar Plan for forebygging av omsorgssvikt og atferdsproblemer. 



PS 97/22 Søknad om økning av vegavgift på Vulusjøvegen fra 01.01.23 

Kommunestyrets behandling av sak 97/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Økning av vegavgift på Vulusjøvegen fra 01.01.23 i henhold til tabell vedtas. 

        

 Vulusjøvegen   

Dagens 

satser 

Søknad om satser fra 

1.1.23 

        

Årskort   700 900 

Enkelttur personbil   60 80 

Enkelttur tyngre kjøretøy (over 3.500 

kg):   120 150 

  

  

     

 

PS 98/22 Søknad om regulering av vegavgift for Tomtvassvegen, Grønningsvegen og 

Bulandsvegen fra 010123 

Kommunestyrets behandling av sak 98/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Økning av vegavgift på Tomtvassvegen, Grønningsvegen og Bulandsvegen fra 01.01.23 i henhold til 

tabell vedtas. 



 

Skogn grønningen Almenninger       

    

Dagens 

satser 

Søknad om satser fra 

1.1.23 

Tomtvassvegen og Grønningsenvegen Årskort 700 900 

Enkelttur personbil   60 80 

Enkelttur tyngre kjøretøy (over 3.500 kg):   150 150 

        

Bulandsvegen Årskort 500 900 

  Halvårskort   700 

Enkelttur personbil   60 80 

Enkelttur tyngre kjøretøy (over 3.500 kg):   150 150 

 

Gebyr for manglende betaling samme sats som årskort. 

 

  

PS 99/22 Brøyting i Levanger sentrum 

Kommunestyrets behandling av sak 99/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Levanger kommune brøyter og strør fortauene foran kommunale bygg i Levanger sentrum vinteren 

2023. Gårdeierne kan inngå avtale med kommunen om brøyting og strøing mot betaling pr 

kvadratmeter. Ordningen evalueres våren 2023.  

 

PS 100/22 Detaljregulering Husby høydebasseng 

Kommunestyrets behandling av sak 100/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 



VEDTAK 

Detaljregulering for Husby høydebasseng vedtas i medhold av plan- og bygningsloven §12-12 

PS 101/22 Detaljregulering Gjemble Søndre 

Kommunestyrets behandling av sak 101/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Habilitet: 

Magne Nydal (KRF) som utbygger ba om vurdering av sin habilitet. Nydal ble av et enstemmig 

kommunestyre erklært inhabil. Nydal fratrådte under behandling av denne saken. Jon Øyvind 

Vikhaugen (KRF) tiltrådte møtet i denne saken.  

Forslag i møte: 

Tone Jørstad (AP) fremmet på vegne av AP og SV følgende forslag:  

1. Detaljregulering for Gjemble Søndre godkjennes ikke. 

2. Kommmunestyret ber om at planforslaget endres på følgende punkter: 

-  Bebyggelsen reduseres til 90 boenheter 

- Planbestemmelsene skal inneholde rekkefølgekrav om opparbeidelse av uteområder og lekeplasser 

med kvalitet 

- Det skal inngå undergang for gang og sykkel under Gjemblevegen 

BEGRUNNELSE: 

Plan- og utviklingsutvalget har hatt planforslaget til behandling 3 ganger. Flere av utvalgets 

medlemmer har gitt tydelige signaler om at antall boenheter må reduseres. Reguleringsområdet er 

ca 32 daa, og gjeldende kommmunedelplan for Levanger sentrum (vedtatt i 2019) legger føringer for 

minimum 3 boliger pr daa. Kommmunedelplanen krever en minimum utnyttelse av området på ca 90 

boenheter. Statsforvalteren har i sin høringsuttalelse stilt krav om minimum 60 boenheter. 

Planforslaget vi nå skal ta stillling til legger opp til en utnytting til ca. 120 boenheter – en dobling av 

statsforvalterens minimumskrav.  

En reduksjon av antall boenheter vil øke bokvaliteten og frigjørearealer for leke- og friområder. I 

høringsuttalelsene til planutkastet har flere uttrykt bekymring for økt trafikk og pekt på behovet for 

bedre trafikksikring ved å etablere lyskryss eller planfri undergang for gående og syklende. 

Vi foreslår at planforslaget ikke godkjennes, og ber om at bebyggelsen reduseres til 90 boenheter. 

Samtidig ber vi om at rekkefølgekrav om opparbeidelse av uteområder og lekeplasser tas inn i 

planbestemmelsene, og at trafikksikkerheten skal revurderes. 

Kaja Skårdal Hegstad (SV) fremmet følgende endringsforslag: 

5.1. Friområde (GF1-4) 

Lekeplassen GF1 skal opparbeides som områdelekeplass og skal gis universell utforming. 

Lekeplassene GF2 og GF4 skal opparbeides som småbarnslekeplass for boliger innenfor planområdet. 

Lekeplassen skal gis en variert utforming som gir muligheter for opphold, allsidig lek og andre 

aktiviteter. Småbarnslekeplass skal minimum utstyres med huske, sandkasse og benk. 

Områdelekeplass opparbeides med installasjoner for flere aldersgrupper, inkludert småbarn. 



7.2. Før ferdigattest til nye boliger. 

Lekeplass 

GF1 skal være ferdig opparbeidet for lek og opphold i henhold til godkjent utomhusplan før det gis 

ferdigattest for nye boliger innenfor planområdet. Dersom boliger tas i bruk eller ferdigstilles 

vinterstid skal det være ferdig opparbeidet senest innen 1. august påfølgende sommer. Alle 

lekearealene skal være ferdigstilt før det gis ferdigattest for siste bolig i planområdet. Lekeplassene 

skal være utstyrt og opparbeidet etter bestemmelsenes pkt. 5.1. 

Avstemning: 
Jørstad sitt utsettelsesforslag avvist med 19 mot 16 stemmer (AP, SV, Rødt, MDG) 

Hegstad sitt endringsforslag, pkt. 5.1, avvist med 18 mot 17 stemmer (AP, SV, Rødt, MDG, Venstre) 

Hegstad sitt endringsforslag, pkt. 7.2, avvist med 18 mot 17 stemmer (AP, SV, Rødt, MDG, Venstre) 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling vedtatt med 19 mot 16 stemmer (AP, SV, Rødt, MDG) 

VEDTAK 

Detaljregulering Gjemble Søndre, med de foreslåtte endringer, vedtas i henhold til Plan- og 
bygningslovens § 12-12. 

§5 Grønnstruktur 

Nytt pkt 5.1  Utomhusplan 
Sammen med søknad om tillatelse til tiltak skal det sendes inn detaljert og kotesatt utomhusplan. 
Planen skal vise bebyggelse med markering av innganger, atkomst, parkering, behandling av 
overflater, sitteplasser, lekeplasser med utstyr, areal for avfall, beplantning som ivaretar 
naturmangfold, utendørs belysning, eventuelle støttemurer, samt andre arealkrevende tiltak. 

Foreslår flatt tak på BSK 3 for å ta hensyn til utsikt for eksisterende boliger. 

PS 102/22 Reguleringsendring- Detaljregulering Kjønstadmarka trinn 3, 

sluttbehandling 

Kommunestyrets behandling av sak 102/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag  i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling vedtatt med 34 mot 1 stemme (MDG) 

VEDTAK 

Reguleringsendring for Kjønstadmarka trinn 3 vedtas i henhold til Plan- og bygningslovens § 12-12 

med følgende endring: 



Endring i planbestemmelser: • Pkt. 3.8 avsnitt 2: «Tabell 3» strykes som ordlyd og erstattes med 

«tabell 2» 

PS 103/22 Lokal forskrift om feiing og tilsyn av fyringsanlegg og om regulering av 

feiegebyr - Levanger kommune - sluttbehandling 

Kommunestyrets behandling av sak 103/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Lokal forskrift om feiing og tilsyn av fyringsanlegg og om regulering av feiegebyr - Levanger kommune 

vedtas. 

PS 104/22 Utbygging av bredbånd Ekne område 1, utbetaling av egenandel 

Kommunestyrets behandling av sak 104/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

Egenandel for utbygging av bredbånd Ekne område 1 pålydende kr. 1 mill. belastes 

disposisjonsfondet og overføres driftsbudsjettet veg, ansvar 6762. 

PS 105/22 Omorganisering av innkjøpssamarbeidet - Innherred Anskaffelser 

kommunale oppgavefellesskap 

Kommunestyrets behandling av sak 105/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag  i møte: 

Ingen 



Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

1.Vedlagte «Samarbeidsavtale for Innherred Anskaffelser Kommunale Oppgavefellesskap» vedtas 

under forutsetning av at alle involverte samarbeidende kommuner fatter vedtak om godkjenning av 

samarbeidsavtalen som den foreligger. 

2.Kommunestyret oppnevner følgende politiske representanter og vararepresentanter til 

oppgavefellesskapets representantskap: 

Ordfører og varaordfører med varamedlemmene Asbjørn Brustad, Magne Nydal, Geir Tore Persøy, 

Bjørg Boneng 

Representant fra det største mindretallsparti, Astrid Vordal, med varamedlemmene Gunnar Løvås og 

Vegard Austmo 

PS 106/22 Utvikling næringsareal - budsjettjustering 

Kommunestyrets behandling av sak 106/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

VEDTAK 

1. Det bevilges kr. 750.000,- til utvikling av næringsareal i 2022 

2. Bevilgningen finansieres med bruk av lån (kr. 600.000,-) og mva-kompensasjon (kr. 150.000,-) 

PS 107/22 Skogn helsetun - lokaler til Hjemmetjenesten Sør 

Kommunestyrets behandling av sak 107/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Nina Groven (KRF) fremmet følgende endringsforslag: 
 
Pkt. 3 Kommunedirektøren bes vurdere behov for inventar. 
Pkt. 4 Tiltaket igangsettes i 2023. 



Pkt. 6 Skogn Forum, sanitetsforeningen og andre frivillige lag og foreninger tilbys evt. ledige lokaler 
på Skogn helsetun 
Pkt. 7 Resterende tilgjengelig areal kan leies ut til andre aktører. Nødvendig oppgradering av 
bygningsmassen må gjenspeiles i en langsiktig leieavtale 

Nina Groven (KRF) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Nytt pkt. 8 Hvis kommunen i fremtiden har behov for og ser det hensiktsmessig med 
avlastningsplasser på Skogn for yngre personer med demens eller andre aktuelle brukergrupper, skal 
disse prioriteres når det vurderes hvilke lokaler ved Helsetunet som er best egnet. Dette innebærer 
at det skal være åpning for å flytte for eksempel Hjemmetjenesten Sør fra «Nylåna» til andre egnede 
lokaler. 

Avstemning: 

Formannskapets forslag, pkt. 1 og 2, enstemmig vedtatt.  

Ved alternativ votering mellom formannskapets innstilling og Grovens endringsforslag, pkt. 3. ble 

formannskapets forslag vedtatt med 20 mot 15 stemmer (AP-Svarva, Elvbakken, Holmen), Venstre, 

Rødt, FRP, Nina Groven, Nilssen, Geir Skjesol, Langdal) 

Ved alternativ votering mellom formannskapets innstilling og Grovens endringsforslag, pkt. 4. ble 

formannskapets forslag vedtatt med 22 mot 13 stemmer.  

Formannskapets forslag pkt. 5 enstemmig vedtatt.  

Ved alternativ votering mellom formannskapets innstilling og Grovens endringsforslag, pkt. 6. ble 

Grovens forslag vedtatt med 31 mot 4 stemmer (FRP, Nydal, Holmen) 

Ved alternativ votering mellom formannskapets innstilling og Grovens endringsforslag, pkt. 7. ble 

Grovens forslag vedtatt med 31 mot 4 stemmer (SV, MDG)  

Grovens tilleggsforslag, nytt pkt. 8, enstemmig vedtatt.  

VEDTAK 

1. Rapport om tilstanden for Skogn helsetun tas til orientering. 

2. Hjemmetjenesten Sør flytter inn i rehabiliterte og egnede lokaler i nylåna (blått alternativ). 

3. Kommunedirektøren bes vurdere behov for inventar, men med sikte på mest mulig gjenbruk. 

4. Tiltaket igangsettes i 2023 og holdes på lavest mulig investeringsnivå (jfr. “må”-krav i dette 

saksframlegget). 

5. Kommunedirektøren bes legge fram endelig budsjettramme for tiltaket inkl. finansiering i sak 

om gjenbevilgning av investeringsbudsjettet på nyåret 2023. 



6. Skogn Forum, sanitetsforeningen og andre frivillige lag og foreninger tilbys evt. ledige lokaler 

på Skogn helsetun 

7. Resterende tilgjengelig areal kan leies ut til andre aktører. Nødvendig oppgradering av 

bygningsmassen må gjenspeiles i en langsiktig leieavtale 

8. Hvis kommunen i fremtiden har behov for og ser det hensiktsmessig med avlastningsplasser 

på Skogn for yngre personer med demens eller andre aktuelle brukergrupper, skal disse 

prioriteres når det vurderes hvilke lokaler ved Helsetunet som er best egnet. Dette 

innebærer at det skal være åpning for å flytte for eksempel Hjemmetjenesten Sør fra 

«Nylåna» til andre egnede lokaler. 

 

PS 108/22 Levanger arena KF - Valg av styremedlemmer fra 2023 

Kommunestyrets behandling av sak 108/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Ordføreren som valgkomite fremmet følgende forslag til styremedlemmer og varamedlemmer 
til Levanger Arena KF fra 2023: 
Margrethe M Solli, medlem 
Lars Heirsaunet, medlem 
Sigrid Nordvoll, 2.vara 

Avstemning: 

Forslag fremmet i møtet enstemmig vedtatt 

VEDTAK 
Som styremedlemmer og varamedlemmer til Levanger Arena KF fra 2023 velges: 

Margrethe M Solli, medlem 
Lars Heirsaunet, medlem 
Sigrid Nordvoll, 2.vara 

 

FO 23/22 Spørsmål fra Morten Langdal (SP) - Skogn sentrum 

Kommunestyrets behandling av sak 23/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Morten Langdal (SP) fremmet følgende spørsmål. 

På vegne av Skogn forum og arbeidsgruppa "Skogn sentrum" etterspørres det oppfølging fra 

kommunedirektør basert på vedtak fattet i Kommunestyret 23 Mars 2022. 



 

"Kommunedelplan for Skogn sentrum vedtas i medhold av Plan- og bygningsloven § 11- 15. 

Kommunedirektøren bes i samarbeid med Skogn forum snarlig ta initiativ til dialog med berørte 

grunneiere og andre berørte med tanke på utvikling av sosiale møteplasser og offentlig tilgjengelig 

park/uteområde i Skogn sentrum." 

 

 

Hva er status ift. dialog og initiativ med berørte grunneiere? 

 

Hvilke sosiale møteplasser og parker/offentlige uteområder er aktuelle? 

 

SVAR FRA ORDFØRER: 

I kommunestyrets vedtak på Handlings- og økonomiplan 2022-2025 ble følgende vedtatt:   

Utarbeide mulighetsstudie/strategi for utvikling av Skogn sentrum, start i 2024 med frist 31.12.2025.  

Det ble samtidig gitt en tilsvarende bestilling for Åsen sentrum i 2023-2024, og for Ytterøy sentrum 

og ferjeleie i 2025-2026.   

Med grunnlag i handlings- og økonomiplanen planlegges gjennomføring av større endrings- og 

utviklingsprosesser helhetlig og ut fra samlet kapasitet i organisasjonen. I 2022 ble det i samsvar med 

dette prioritert arbeid med byutviklingsstrategi, områdeplan for Levanger sentrum, Europan 16 og 

ekstern utredning for Teknisk og drift og anlegg i tillegg til ordinære driftsoppgaver. I tillegg måtte 

man som følge av krisen som oppstod rundt Ytterøykylling AS, disponere ressurser til omstilling på 

Ytterøy.  På bakgrunn av disse prosessene fant ikke administrasjonen kapasitet i 2022 til å ta tak i 

oppdraget representanten etterspør. 

For å sikre et godt helhetlig resultat bør utvikling av sosiale møteplasser og offentlig tilgjengelig 

park/uteområde i Skogn sentrum utredes i tilknytning til mulighetsstudien for utvikling av Skogn 

sentrum i 2024-2025. I forkant må det settes av ressurser slik at en har en ramme for arbeidet med 

utredning og gjennomføring.   

  

FO 24/22 Interpellasjon fra Gunnar Løvås (SV) - Støtte til klimatiltak 

Kommunestyrets behandling av sak 24/2022 i møte den 14.12.2022: 

Behandling  

Gunnar Løvås (SV) fremmet følgende interpellasjon: 
Dersom Levanger kommune og Levanger sitt geografiske område skal nå nasjonale og forpliktende 
klimamål innen2030, må det settes i verk svært omfattende tiltak. Vedtatt budsjett viser ikke til tiltak 
som viser at vi når de vedtatte målene. 
  



I forslaget til statsbudsjett er det etter forhandlingene med SV, nå foreslått å sette av 100 millioner 
kroner til klimasatsordningen. Klimasats er en støtteordning for kommuner og fylkeskommuner som 
vil redusere utslipp av klimagasser og bidra til omstilling til lavutslippsamfunnet.   
  
Miljødirektoratet har tidligere vist til tilskudd til klimatilpasning. Kommuner og fylkeskommuner kan 
søke om midler til kunnskapsoppbygging og utredninger om konkrete klimatilpasningstiltak. 
Søknadsfrist er 15.februar. 
  
Forslag til vedtak: 
  
Levanger kommune skal søke tilskudd til klimatilpasning og klimasats 2023 
  

SVAR FRA ORDFØRER 

Levanger kommune tar hvert år en gjennomgang av vedtatte satsinger og tiltak i kommunens 

handlings- og økonomiplan og vurderer om noen av tiltakene kvalifiseres til å søke ekstern støtte, 

blant annet fra Klimasats. På nåværende tidspunkt er det ikke klart hvilke tiltak som kvalifiserer for 

støtte, da ny ordning ikke er ferdig behandlet i Stortinget. 

De siste årene har vi fått støtte til ladestasjoner til el-biler og til mobilitetsstrategi/gatebruksplan. 

Klimasats for 2023: Biblioteket vil sannsynligvis søke om støtte til et prosjekt med foreløpig 

arbeidstittelen «Folkeverksted – reparasjon og redesign på biblioteket».  

Med utgangspunkt i klimasats 2022 vil Åsen skole være aktuelt.  Kompetansebygging innenfor teknisk 

område vil være aktuelt, blant annet krav i anskaffelser og kartlegging av hva som er fornuftig 

ombruk/gjenbruk. 

Tilskudd til klimatilpasning for 2023: Her er det mulig at det vil komme en eller to søknader fra 

landbruk. 

Forslag til justert vedtak: Levanger kommune vurderer om det skal søkes tilskudd til klimatilpasning 

og klimasats for 2023 

  

Avstemning: 

Løvås sitt forslag avvisat med 30 mot 5 stemmer (SV, Roel Bye, Holmen). 

Sand sitt forslag vedtatt med 30 mot 5 stemmer (SV, Roel Bye, Holmen). 

 

VEDTAK: 

Levanger kommune vurderer om det skal søkes tilskudd til klimatilpasning og klimasats for 2023 


